
Az alacsony 
vízállás miatt 
kevesebb hal 
kerül a tóba
KISKUNHALAS A  rendkívül ala
csony vízállás miatt egyszerre 
kevesebb halat telepít a tóba a 
kiskunhalasi Sóstó Sporthor
gász Egyesület. Szakértő bevo
násával hamarosan felmérik a 
vízben lévő halállományt.

Továbbra is a kritikus szint 
alatt van a halasi Sóstó vízál
lása, soha ilyen alacsony nem 
volt. Jóllehet, az önkormányzat 
és az egyesület is mindent meg
tesz a tó megmentéséért, az ed
dig tett erőfeszítések nem so
kat vagy csak időlegesen idéz
tek elő vízszintnövekedést.

Az Eperd utcában épült csa
padékvíz-gyűjtőből egyelőre 
igencsak nagyon költségesen 
tudják csak átemelni az ösz- 
szegyűlt esővizet. A tározó 
mellé épített szivattyúrend
szert nem tudják működtet
ni, mert a meglévő áramhá
lózat nem bírja el a terhelést, 
az áramszolgáltató leghama
rabb idén júniusra ígérte az 
új hálózat kiépítését -  kap
tuk a tájékoztatást Jáger Sza
bolcs egyesületi vezetőtől. Rá
mutatott: alkalmanként kell 
szivattyúberendezést bérelnie 
az egyesületnek, ami napi kö
zel 120 ezer forint, ráadásul az 
átvezetett víz mennyisége alig 
emeli néhány milliméterrel a 
tó vízszintjét, ezt a költséget 
nem tudja fizetni az egyesület.

Az alacsony vízállás mi
att a tavaszi haltelepítések 
során vízbe juttatott halállo
mány mennyiségét is jelen
tősen csökkentette az egye
sület elnöksége, hogy kímél
jék a tavat. Az elmúlt hétvé
gén kétezer kilogramm, át
lag 2-2,5 kilogramm súlyú pi
aci háromnyaras pontyot tele
pítettek a tóba, illetve a héten 
érkezik majd még egy kisebb 

■mennyiség, körülbelül két
száz kiló egynyaras süllő.

A közeljövőben dr. Hegyi 
Árpád vezetésével vizsgálni 
fogja az egyesület vezetősé
ge a Sóstó halállományának 
nagyságát, a halak egészsé
gi állapotát annak érdekében, 
hogy megtudják, szükséges-e, 
és ha igen, milyen beavatko
zás szükséges az alacsony 
vízállás miatt a halak védel
mében -  mondta el az egyesü
leti elnök. P- Á.


